



Product name

Sasuke - Life Size by Tsume

Description

Did you grow up with Sasuke and his thirst for vengeance? It's time to bring him home! With this **life-size statue**, Tsume offers you the opportunity to own a true masterpiece depicting your favorite ninja.

The statue of your dreams

Display your boundless passion with a monumental piece. A true tribute to the ninja of **Konoha**, this life-size statue of Sasuke becomes the centerpiece of any collection.

An Exclusive & Personalized Piece

Make it even more unique with your name engraved on the base. This isn't just a statue—it's your story, your connection with Konoha's ninja.

Created by Passionate for Passionate

With 15 years of expertise, Tsume once again pushes the boundaries to deliver the most faithful Sasuke statue ever created.

Produit officiel & exclusif

As a result of a trusted relationship with the **Naruto** rights holders, this statue is an exclusive piece, true to the original work and approved by the creators.

Name	Sasuke
License	Naruto
Range	Life Size
Scale	1/1
Sales price	7999 € EXCL. VAT
Number of Boxes	2
Reference Box	LSNA02A and LSNA02B

Characteristics

Artistic Direction / At concept / 3D Sculpt Paint:
Tsume Team

Size

W: 90 cm D: 85 cm H: 173 cm

EAN Code





Nom de produit

Sasuke - Life Size by Tsume

Description

Vous avez grandi avec Sasuke et sa soif de vengeance ? Il est temps de l'amener chez vous ! Avec cette **statue taille réelle**, Tsume vous propose de posséder un véritable chef-d'œuvre à l'effigie de votre ninja préféré.

La statue de vos rêves

Affichez votre passion sans limite avec une pièce monumentale. Véritable hommage au héros de **Konoha**, cette statue taille réelle de Sasuke devient le point central de toute collection.

Une pièce exclusive & personnalisable

Rendez-la encore plus unique avec votre nom gravé sur la base. Ce n'est pas seulement une statue, c'est votre histoire, votre lien avec le ninja de Konoha.

Créée par des passionnés, pour des passionnés

Avec 15 ans d'expertise, Tsume repousse encore une fois les limites du possible pour offrir la statue Sasuke la plus fidèle jamais réalisée.

Produit officiel & exclusif

Fruit d'une relation de confiance avec les ayants droit de **Naruto**, cette statue est une pièce exclusive, fidèle à l'œuvre originale et validée par les créateurs.

Nom	Sasuke
Licence	Naruto
Gamme	Life Size
Echelle	1/1
Prix de vente	7999 € HT
Nombre de boite	2
Référence Boite	LSNA02A et LSNA02B

Caractéristiques

Direction artistique / Concept art / 3D Sculpt /
Peinture : Tsume Team

Dimensions

W: 90 cm D: 85 cm H: 173 cm

EAN Code

